
Obec Stražisko 

Zastupitelstvo obce Stražisko 

Zápis č. 1/2022 ze zasedání Zastupitelstva obce Stražisko, konaného dne 7.11.2022, od 18.00 hod. 

Program: 1. Zahájení 

  2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

  3. Schválení programu 

  4. Zřízení finančního, kontrolního a kulturního výboru 

  a) Určení počtu členů fin., kontrolního a kulturního výboru 

  b) Volba předsedy fin. výboru 

  c) Volba předsedy kontrolního výboru 

  d) Volba předsedy kulturního výboru 

  e) Určení odměn předsedů jednotlivých výborů a jejich členů 

  5. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72     

                              zákona o obcích) 

6. Určení zástupců do sdružení, ve kterých je naše obec členem-Vodovod Pomoraví, 

MAS Region Haná a SMS ČR  

  7. Různé 

  8. Diskuse 

  9. Usnesení 

  10. Závěr 

1)Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Z.O. obce Stražisko (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostkou 

obce p. Kateřinou Singrovou (dále jako „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno, informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Stražisko zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní, a to od: 31. 10. 2022 do: 8.11.2022. Současně byla zveřejněna elektronicky na stránkách 

obce. 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů Z.O. konstatovala, že přítomno je 9 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 9-ti členů), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích). 



Před určením ověřovatelů zápisu a zapisovatelky zápisu předsedající oznámila, že po dohodě s členy 

ZO se veřejná zasedání ZO budou opět nahrávat jako již v minulosti a tento audiozáznam bude 

zveřejněn na webových stránkách obce.  Za tímto účelem se použije nahrávací zařízení, které se 

zakoupilo již v dřívějším volebním období ZO.  Toto nahrávání bude sloužit k tomu, aby  bylo možné 

kdykoliv podle potřeby ověřit údaje v zápisu z VZ ZO. Před hlasováním dala předsedající možnost se 

všem přítomným k tomuto vyjádřit. 

Předsedající dala hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, že se veřejná zasedání ZO budou nahrávat a 

zveřejňovat na webových stránkách obce.  

Výsledek hlasování:   Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 2 (Mgr. Dvořáková a Mgr. Navrátilová)      

Návrh usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schválilo, že se veřejná zasedání zastupitelstva obce budou nahrávat a 

tento audiozáznam bude zveřejněn na webových stránkách obce.  

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

2)Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhla určit ověřovatele zápisu p. Tomáše Skácela a p. Mgr. Renatu Navrátilovou a 

zapisovatelkou zápisu p. Dagmar Komárkovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

Návrh usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo obce Stražisko určuje ověřovateli zápisu p. Tomáše Skácela a p. Mgr. Renatu 

Navrátilovou. Zapisovatelkou p. Dagmar Komárkovou. 

Výsledek hlasování:   Pro: 9  Proti: 0 Zdrželi se: 0                 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

3) Schválení programu 

Předsedající seznámila všechny přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na 

úřední desce. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky. Předsedající dala hlasovat o programu. 

Návrh usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje program zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

4)Zřízení finančního, kontrolního a kulturního výboru 

Pro nastávající volební období bude zřízen pouze finanční a kontrolní výbor. Kulturní výbor nebude. 

Paní Mgr. Renata Navrátilová si vzala slovo a vysvětlila, proč nemůže vést kulturní výbor. Dělá školu a 

je časově zaneprázdněna, ale přislíbila, že když bude potřeba s něčím pomoct, tak pomůže. Jinak budou 

pořádat akce ženy a ostatní spolky v obci, tak, jak bylo zvykem. 



Předsedou finančního výboru byl zvolen p. Tomáš Skácel. Jako členové byli zvoleni: p. Pavel Popelka 

ml. a p. Jitka Kvapilová. 

Návrh usnesení č. 4: 

Z.O. schvaluje za předsedu fin. výboru p. Tomáše Skácela. 

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

Předsedkyní kontrolního výboru byla zvolena p. Mgr. Marketa Dvořáková. Členové kontrolního výboru 

jsou: p. Ondřej Pospíšil a Roman Růžička.  

Návrh usnesení č. 5: 

Z.O. schvaluje za předsedkyni kontrolního výboru p. Mgr. Marketu Dvořákovou. 

Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0  Zdrželi se: Mgr. M. Dvořáková 

Usnesení č. 5 bylo schváleno.           

5) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů Z.O. 

Návrh usnesení č. 6: 

Z.O. schvaluje odměny pro předsedy jednotlivých výborů, a to: 500,-Kč/měsíc. Ostatní členové Z.O. 

budou pobírat 250,-Kč/měsíc, jako tomu bylo doposud. 

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

Návrh usnesení č. 7: 

Z. O. schvaluje finanční odměnu pro místostarostu obce p. Pavla Busolína, a to: 3 000,-Kč/měsíc. 

Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0  Zdrželi se: p. Busolín Pavel 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

6)Určení zástupců do sdružení, ve kterých je naše obec členem-Vodovod Pomoraví, MAS Region 

Haná a SMS ČR 

Předsedající konstatovala, že je potřeba zvolit zástupce do jednotlivých spolků, ve kterých je naše obec 

členem. 

Pro Region Haná a MAS byla jako zástupce zvolena p. starostka Kateřina Singrová. Pro Mikroregion 

Konicko byla rovněž zvolena p. starostka. Do Vodovodu Pomoraví byl zvolen p. místostarosta Pavel 

Busolín. V případě potřeby se bude p. starostka s p. místostarostou vzájemně zastupovat. 

Návrh usnesení č. 8: 



Zastupitelstvo obce schvaluje zástupce do sdružení, ve kterých je naše obec členem takto: 

Do Mikroregionu Konicko, Regionu Haná a MAS p. starostku Kateřinu Singrovou. 

Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0  Zdrželi se: p. Kateřina Singrová 

Ve Vodovodu Pomoraví bude naši obec zastupovat p. místostarosta Pavel Busolín. 

Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0  Zdrželi se: p. Pavel Busolín 

Usnesení č.8 bylo schváleno. 

7) Různé: 

Zastupitelstvo obce projednávalo zvýšení ceny mikulášských balíčků pro děti z 80,-Kč na 150,-Kč/dítě. 

Návrh usnesení č. 9: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšit cenu mikulášského balíčku na 150,-Kč/dítě. 

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

Předsedající schůze p. starostka stanovila inventurní komise v tomto složení: 

Hlavní inventur. komise: předseda p. K. Singrová, členové: V. Hladká, D. Komárková, P. Busolín  

OÚ-předseda K. Singrová, členové M. Dvořáková, P. Popelka ml., T. Skácel  

MŠ-předseda D. Komárková, členové I. Marková, A. Dedková 

SDH-předseda P. Busolín, členové P. Popelka ml., P. Popelka st. 

Knihovna-předseda p. B. Lužná, členové R. Navrátilová, D. Komárková 

Garáže-předseda P. Busolín, členové P. Popelka ml., p. Popelka st. 

Koupaliště-předseda P. Busolín, členové K. Singrová, P. Popelka st. 

- Paní starostka informovala o zprávě z auditu obce za rok 2022, kdy žádost Sokola Stražisko o dotace 

od obce byla špatně sestylizována. Vzor žádosti je pověšen na webových stránkách obce. 

- Paní starostka informovala přítomné Z.O. a občany, že v létě bylo pronajaté Bistro na koupališti p. 

Michkovi (Firma Agropodnik-Čertovy rybníky) a faktura za pronájem nebyla doposud uhrazena. Pan 

Michek je momentálně v zahraničí, jak se vrátí, tak to bude řešit a do příštího zasedání vysvětlí a uhradí. 

- Paní starostka informovala, jaký je stav financí na obecních účtech (ČNB, KB). 

- Paní starostka informovala, jak pokračuje kauza výstavby kanalizace v obci. Zatím se nemůže 

pokračovat, firma STANTER podala odvolání na ÚHOS. Minimálně do ledna se nebude moct nic dělat. 

Je sjednaná schůzka nového vedení obce s p. Ing. Kocůrem. 



- Revitalizace rybníka-byly posunuté lhůty. 

- Re-use centrum- taky pokračuje. 

- Obec musí vrátit 2 160 tis. Kč dotaci na kanalizaci, jelikož se jedna firma odvolala (STANTER) a nestihla 

se v termínu uzavřít smlouva. V budoucnu by ale dotace měly být znovu, jenom se přesně neví, kdy to 

bude. 

8)Diskuse 

- Paní Mgr. Marketa Dvořáková zopakovala údaje k vratce dotace za projekt kanalizace ve výši 

2,160.000,- Kč a také to, že v případě získání dotace na kanalizaci bude obci proplacena částka za 

projekt, a to ve vyšší částce než předtím. Dále sdělila, že obec dostane proplaceno na účet částku přes 

800.000,- Kč jako vyúčtování za sběrná místa Re-use. Také  dala Z.O. ke zvážení, zda by nebylo dobré 

nabídnout k prodeji stavební  pozemek na Horním Růžově, který obec získala směnou pozemků s p. 

Michkem Petrem. Z.O. se poradí a tuto možnost zváží. 

- Paní Mgr. Marketa Dvořáková se zeptala, kdo bude mít na starosti zveřejňování nahrátého zasedání 

na stránkách obce. Bylo jí odpovězeno, že pan Jiří Vařeka. 

9)Usnesení- viz. zvl. List 

10)Závěr 

Paní starostka Kateřina Singrová poděkovala všem přítomným za účast, popřála jim hezký večer a 

zasedání v 18.30 hod. ukončila. 

Zapsala: Komárková Dagmar 

        Kateřina Singrová 

        Starostka obce 

Ověřovatelé zápisu: p. Tomáš Skácel 

         p. Mgr. Renata Navrátilová    

 

Ve Stražisku dne: 14. 11. 2022    

    


